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Stadsfullmäktige 

Fullmäktigemotion 

Kumulativ projektuppföljning av bostadsmässans inkomster och utgifter 

från 2019 till slutet av 2024 

Lovisa stad ansökte om och beviljades bostadsmässan 2023. Det har 

uppstått kostnader som anknyter till mässan redan 2019 när man 

anställde bland annat en projektchef, inlöste fastigheter och genomförde 

planläggningen för mässområdet. Det är viktigt att årligen utreda 

totalbeloppen för de faktiska inkomster och utgifter som används för 

mässarrangemangen och kumulativt sammanräkna dessa efter 

evenemanget så att man kan bedöma hur framgångsrik mässan varit. 

Därför föreslår vi undertecknade att 

en så kallad projektbokföring över uppföljning av bostadsmässan 2019–

2024 upprättas vid sidan av den årliga bokföringen. På så sätt får man 

årligen reda på de inkomst- och utgiftsposter som uppstått för hela 

stadskoncernen (staden, vattenaffärsverket, Lovisa Bostäder Ab osv.) till 

följd av bostadsmässan. Uppgifter om de kostnader som årligen uppstår 

publiceras alltid i samband med bokslutet, och det slutgiltiga kumulativa 

projektresultatet presenteras för stadsfullmäktige i en mässredogörelse 

i samband med bokslutet för 2024.  
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